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Protokół Nr 5/2022 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Przestrzegania 

Prawa  

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 26 maja 2022r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Andrzej Rożenek - Przewodniczący Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

Ad. pkt. 1. 

 Otwarcie posiedzenia.  

Andrzej Rożenek – Przewodniczący Komisji – otworzył zdalne posiedzenie Komisji i powitał 

wszystkich obecnych. 

 Przewodniczący komisji poinformował, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie są 

transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

 Przewodniczący poinformował, iż w związku z wprowadzonym stanem zagrożenia 

epidemicznego obrady komisji prowadzone są zdalnie z wykorzystaniem narzędzi 

informatycznych. 

 Przewodniczący sprawdził, czy wszyscy radni widzą i słyszą obrady. Następnie 

odczytał listę obecności, a radni potwierdzali swoją obecność. 

Ad. pkt. 2.  

 Przedłożenie porządku posiedzenia.  

Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia, który 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca kwietnia br.   

4. Stan placów zabaw oraz obiektów sportowych na terenach miejskich. 

5. Czystość i porządek na terenie Gminy Opoczno oraz analiza opłat za odpady 

komunalne. 

6. Informacja z przebiegu odśnieżania Gminy Opoczno za 2021r. 
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7. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

8. Rozliczenie za ciepłą wodę i ogrzewanie na przykładzie Wspólnoty 

Mieszkaniowej przy ul. Mickiewicza. 

9. Zapytania i wolne wnioski. 

10. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Jakub Biernacki – radny – prosi o przesunięcie pkt. 8 do pkt. 4. ze względu na obecność 

zaproszonego gościa. 

Komisja  przyjęła porządek z proponowaną zamianą. 

Ad. pkt. 3. 

 Przyjęcie protokołu z miesiąca kwietnia br.  

 Przewodniczący Komisji poinformował, że protokół Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Przestrzegania Prawa Rady Miejskiej w Opocznie Nr 4/2022 z dnia 27 

kwietnia 2022r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym 

Statutem Gminy jak również został zamieszczony w informatorze programu e - sesja. 

Przewodniczący zapytał, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu Nr 4/2022 z dnia 27 kwietnia 

2022r. 

 Wobec braku uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 27 kwietnia 2022r. 

  

 Komisja głosami: za – 9, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół  z posiedzenia Nr 

4/2022  z dnia 27 kwietnia 2022r. 

Ad. pkt. 4. 

 Stan placów zabaw oraz obiektów sportowych na terenach miejskich. 

Beata Wiktorowicz – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – 

przedstawiła informację przygotowaną przez Zakład Gospodarki Mieszkaniowej, który stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu.  

Komisja zapoznała się również z materiałem przygotowanym przez Wydział Sportu i Rekreacji 

Urzędu Miejskiego w Opocznie /załącznik nr 3 do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: radny Andrzej Rożenek, Prezes ZGM Marcin Jędrasik, radna Aneta 

Wdówka, Przewodnicząca RM Anna Zięba, Wiceprzewodniczący RM Jerzy Pręcikowski, radny 

Krzysztof Grabski, radna Alicja Szczepaniak. 

Aneta Wdówka – radna – prosi o przygotowanie informacji dotyczącej ilości placów zabaw na 

terenach wiejskich oraz jakie byłyby szacunkowe koszty ich administrowania. 
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Anna Zięba – Przewodnicząca Rady Miejskiej – stwierdziła, że place zabaw na terenach 

wiejskich stanowią majątek Gminy i w związku z tym powinny być administrowane tak jak 

place zabaw na terenie miasta. 

Krzysztof Grabski – radny – zapytał, czy istnieje możliwość korzystania z placów zabaw 

znajdujących się przy szkołach w godzinach pozalekcyjnych. Prosi o podjęcie działań 

umożliwiających korzystanie przez dzieci z tych miejsc w godzinach popołudniowych. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 8. 

 Rozliczenie za ciepłą wodę i ogrzewanie na przykładzie Wspólnoty Mieszkaniowej 

przy ul. Mickiewicza. 

Andrzej Rożenek – Przewodniczący Komisji – poinformował, że do Komisji wpłynęło pismo 

Mieszkanki Opoczna dot. naruszeń przy rozliczeniu za ciepłą wodę oraz ogrzewanie.  

Pismo Pani B.F z dnia 11.04.2022r. stanowi załącznik 4 do protokołu. 

Odpowiedź na pismo Pani B.F z dnia 11.04.2022r. z Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Odpowiedź na pismo Pani B.F z dnia 11.04.2022r. z Zakładu Energetyki Cieplnej stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: Mieszkanka Opoczna Pani B.F., radny Andrzej Rożenek, Prezes ZGM 

Marcin Jędrasik, Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Zięba, radna Jadwiga Figura, radny 

Krzysztof Grabski, radna Alicja Szczepaniak, Wiceprzewodniczący RM Jerzy Pręcikowski 

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 5 

 Czystość i porządek na terenie Gminy Opoczno oraz analiza opłat za odpady 

komunalne. 

 Komisja zapoznała się z materiałami przygotowanymi przez Wydział Ochrony 

Środowiska Urzędu Miejskiego /załącznik nr 7 do protokołu/, Wydział Wymiaru Podatków                

i Kontroli Urzędu Miejskiego /załącznik nr 8 do protokołu/, Zakład Gospodarki Mieszkaniowej 

/załącznik nr 9 do protokołu/, Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej /załącznik nr 10 do 

protokołu/. 

Jadwiga Figura – radna – poruszyła temat usytuowania kostki pod budowę kontenera dla 

Wspólnot Mieszkaniowych pomiędzy blokami na ul. Kopernika 12 oraz 14. Zapytała z czego 

wynika decyzja o obecnej lokalizacji i kto wyraził na to zgodę w miejscu gdzie wcześniej rosło 

drzewo. Wejście do wiaty śmietnikowej usytuowane ma być na wprost zejścia z chodnika. 

Dotychczas pojemniki na śmieci usytuowane są przy drodze wewnętrznej. 

Alicja Szczepaniak – radna – prosi o przygotowanie informacji dot. wyegzekwowanych 

kosztów i odsetek za odpady komunalne w 2020r. 
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Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 6 

Informacja z przebiegu odśnieżania Gminy Opoczno za 2021r. 

Beata Wiktorowicz – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – 

przedstawiła informację. 

Informacja z ZGM Sp. z o.o. dotycząca przebiegu odśnieżania Gminy Opoczno za 2021r. 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Informacja z PGK Sp. z o.o. dotycząca przebiegu odśnieżania Gminy Opoczno za 2021r. 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 7. 

Zaopiniowanie materiałów na sesję. 

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2022-2038, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 12 do 

protokołu/.  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – poinformował, że do porządku obrad sesji Rady Miejskiej, 

która odbędzie się w dniu 30 maja 2022r. zostanie wprowadzona uchwała zmieniająca uchwałę 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu. Projekt uchwały stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: radna Jadwiga Figura, Skarbnik Gminy Magdalena Ślęzak. 

Komisja głosami: za - 7, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

b) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2022, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 14 do 

protokołu/.  

Komisja głosami: za - 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 
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c) wyrażenia zgody na obciążenie hipoteką nieruchomości położonych w Różannie,  

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały /załącznik nr 15 do protokołu/. 

Komisja głosami: za - 8, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

d) wprowadzenia na terenie Gminy Opoczno ograniczenia nocnej sprzedaży napojów 

alkoholowych przeznaczonych do  spożycia poza miejscem sprzedaży, 

Edyta Krzysztofik – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła projekt 

uchwały /załącznik nr 16 do protokołu/.  

Komisja głosami: za - 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

e) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Libiszów Kolonia na lata 2022-2029, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 17 do protokołu/. 

Plan odnowy stanowi załącznik do protokołu z XLVII sesji Rady Miejskiej z dnia 30 maja 

2022r. 

Komisja głosami: za - 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

f) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Międzybórz na lata 2022-2029, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 18 do protokołu/. 

Plan odnowy stanowi załącznik do protokołu z XLVII sesji Rady Miejskiej z dnia 30 maja 

2022r. 

Komisja głosami: za - 7, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

g) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Sobawiny na lata 2022-2029, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 19 do protokołu/. 

Plan odnowy stanowi załącznik do protokołu z XLVII sesji Rady Miejskiej z dnia 30 maja 

2022r. 

Komisja głosami: za - 7, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

h) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Wola Załężna na lata 2022-2029, 
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Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 20 do protokołu/. 

Plan odnowy stanowi załącznik do protokołu z XLVII sesji Rady Miejskiej z dnia 30 maja 

2022r. 

 

Komisja głosami: za - 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

i) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego na 

cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg 

gminnych na terenie gminy Opoczno, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 21 do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: radny Andrzej Rożenek, Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Zięba.  

Komisja głosami: za - 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

j) uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Opoczno, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 22 do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: Sekretarz Miasta Janusz Klimek, radny Tadeusz Brola, radny Andrzej 

Rożenek.  

Komisja głosami: za - 2, przeciw – 0, wstrz. – 4 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

k) rozpatrzenia petycji przeciwko planom przekształcenia Szkoły Podstawowej w 

Wygnanowie, 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Komisja przyjęła do wiadomości projekt uchwały. 

 

l) rozpatrzenia petycji Cechu Zdunów Polskich dotyczącej zmian programu ochrony 

powietrza,  

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Komisja przyjęła do wiadomości projekt uchwały. 
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m) rozpatrzenia petycji Mieszkańców i Przedsiębiorców miejscowości Mroczków  

Gościnny dotyczącej remontu drogi gminnej w miejscowości Mroczków Gościnny,  

 

 Projekt uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Komisja przyjęła do wiadomości projekt uchwały. 

 

 n) rozpatrzenia petycji Mieszkańców osiedla Wymysłów dotyczącej remontu drogi 

zlokalizowanej na dz. 290 obr. 1 m. Opoczno.  

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

Komisja przyjęła do wiadomości projekt uchwały. 

Ad. pkt. 9.  

 Zapytania i wolne wnioski. 

Brak głosów w dyskusji. 

Ad. pkt. 10. 

 Zamknięcie posiedzenia. 

Godzina rozpoczęcia komisji 9.00, godzina zakończenia komisji 12.45. 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.  

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

        

        Przewodniczący Komisji  

                                                                                       Andrzej Rożenek 

 

 

Protokołowała: 

A. Firmowska 

Referent w Biurze Rady Miejskiej 

 

 

 

 

 

  


